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Жељко Ивањи, народни посланик Г17 Плус, каже за Прес да је лидер СПС-а Ивица
Дачић одлуком да не подржи измене Закона о информисању потврдио да ради за рачун
профитера од клевете, линча и увреда.

  

- Ивица Дачић је управо на овом закону имао прилику да покаже дисконтинуитет са
црним '90-им годинама, али је својом одлуком да не подржи овај закон показао да још
није прерастао улогу портпарола Слободана Милошевића. Очигледно је да се Дачић
ставио на страну тровача јавног мнења, који се по свом начину рада не разликују уопште
од режимских медија Милошевића. То само показује да у Србији још није направљен
дисконтинуитет од тог времена - каже Ивањи.

  

Ко су тровачи јавног мнења?

  

- То су они медији који вређају, клевећу, стављају на насловне стране одрубљене главе,
порнографију. Сви знамо да су то „Курир" и „Правда". Између тековина демократије,
уређеног система медија и „Курира", Дачић се ставио на страну тровача. Али, он још увек
има шансу то да учини променом става до 31. августа.

  

Али, у причи о закону о информисању Г17 је изгубио од Дачића јер је прихваћен
његов став да се гласање одложи?

  

- Ми се не осећамо као губитници. Наша странка је повлачила и радикалније потезе у
прошлости, као што су увођење реда у порески систем, гашење банака, који су такође
били ометани, али се користи од таквих потеза и данас виде. Нама је најважније да ће
се измене закона усвојити у овој форми, без било каквих измена, за месец дана. Тада ће
се видети ко је на којој страни, ко је за Европу, а ко против.

  

Ви тврдите да измена Закона о информисању неће бити, а у ЛДП-у кажу да ће бити
настављени разговори о изменама овог закона?
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- Нема промена овог законског решења, ми на то не пристајемо. Можемо да разговарамо
само о сету пратећих медијских закона који ће бити на дневном реду одмах након ове
седнице.

  

Шта ако и 31. августа не буде већине за закон о информисању, хоћете ли срушити
Владу?

  

- Тај 31. август ће бити тренутак истине за владајућу коалицију. Тада ћемо видети да ли
владајућа коалиција има снаге да уведе ред у политички живот Србије. Само Дачић
може да сруши ову владу.

  

Може ли ЛДП трајно да замени СПС у владајућој коалицији?

  

- О томе није било речи. Ми немамо ништа против да било која посланичка група гласа за
проевропске законе, али о реконструкцији Владе одлучује странка која је окупила
владајућу коалицију.

  

Да ли је за вас ЛДП пожељнији партнер од СПС-а?

  

- Односи са Дачићевим СПС-ом тренутно су на најнижем могућем нивоу од формирања
Владе. Односи у коалицији су уздрмани због понашања Ивице Дачића. Са ДС-ом и
Борисом Тадићем ми имамо одличне односе.

  

(Прес)
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